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Na podstawie art.24 ust. 3 i 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym

(t.j. z 2019 r. poz. 506 ze zm.) zwracam się z zapytaniem: 

1. kiedy poprawi się jakość świadczonych usług medycznych na Żywiecczyźnie? 

2. co można zrobić -co zrobiono w tym kierunku, aby  poprawić jakość świadczonych
usług medycznych    ?

      3. kiedy zostanie oddany do użytku nowy budynek szpitala ?

      4.czy opracowano strategię na czas, spodziewanej jesienią, drugiej fazy epidemii?

Problem  Żywieckiego  Szpitala(  nowego  i  starego)  ciągnie  się  latami  .  W  związku  z
pandemią koronawirusa kolejne oddziały szpitala zostają zamykane (oddział wewnętrzny,
ginekologiczno-położniczy).  W związku z zaistniałą sytuacją pacjenci  mają ograniczone
możliwości  skorzystania  z  pomocy  medycznej.  Również  warunki,  w  jakich  pacjenci
korzystają  z  tej  pomocy  nie  należą  do  najlepszych.  Budynek  jest  stary,  a  jego  stan
techniczny pozostawia wiele do życzenia. Pacjenci nie mogą również skorzystać z nowo
wybudowanego budynku szpitala, gdyż nie został  on jeszcze otwarty,  a data kolejnego
otwarcia jest ciągle przesuwana w czasie. Niewątpliwie nowy budynek szpitala poprawiły
jakość świadczonych usług medycznych. Z drugiej strony wiadomo, że sytuacja finansowa
szpitala nie jest dobra, ale nie może się to przekładać na obsługę pacjentów, gdyż zdrowie
ludzkie jest najważniejsze w XXI wieku. Kolejny szpital znajduję się w Bielsku-Białej i jest
oddalony od Żywca około  25 km( Zwardoń 50km). Jest to duża odległość, gdyż w wielu
przypadkach, aby uratować życie ludzkie liczą się minuty. Nie można dalej lekceważyć
pacjentów potrzebujących pomocy lekarskiej  (diagnostycznej)  gdy jego Życie i  Zdrowie
jest zagrożone z powodu braku  dostępu  do leczenia  szpitalnego?
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